
BÁTASZÉKI SPORT EGYESÜLET 

7140 Bátaszék, SZABADSÁG U. 4. 

Levelezési cím: Nagy Ákos, 7140 Bátaszék Vázkerámia ltp. 3/2. 

Tel: 30-266-1235   e-mail: bataszekse.elnok@gmail.com 

 

 

Bátaszék Város Képviselő-testülete részére 

Tárgy: BSE visszafizetési kötelezettség törlése 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

Mint ismeretes, a Bátaszék SE Kosárlabda Szakosztályát szabálytalan TAO támogatás felhasználás 

címén a 2021-es évben 3 812 264 Ft-os visszafizetési kötelezettségre szólította fel a Magyar 

Kosárlabdázók Országos Szövetsége. Mint egyesület, természetesen nekünk kellett volna helyt állnunk 

és visszafizetnünk az akkor már felhasznált összeget, de ez gyakorlatilag egyértelmű csőd helyzetet 

okozott volna a BSE gazdálkodásában. Ekkor fordultunk Bátaszék Város Képviselő-testületéhez gyors 

segítségért és egy támogatási szerződés keretében (234/2021.VII.20 sz. határozat) a város vezetése 

jóváírta számlánkon ezt az összeget, melynek egy tételét (nevezetesen a TAO visszafizetési rész 

kamatát) 1 323 404 Ft-ot a BSE 2022.évi önkormányzati támogatásából kívánja elvonni, legkésőbb az 

utolsó negyedévi utalás alkalmával. 

Az is tudható, hogy a BSE 2013 és 2020 közötti önkormányzati működési támogatása mindösszesen 2 

millió Ft-tal emelkedett 7-ről 9 millió forintra. Több költségvetési kérelmünkben kifejtettük, hogy ez 

évről évre egyre nagyobb nyomást és feszültséget eredményez az egyesület gazdálkodásában. Ezért is 

örültünk és kisebbfajta sikernek könyveltük el a 10,5 millió Ft-os 2022-es önkormányzati támogatást, 

melyet sajnálatos módon beárnyékol az utolsó negyedévi visszafizetési kötelezettség. 

Tisztelettel kérjük Bátaszék Város Képviselő-testületét, hogy vizsgálja meg annak lehetőségét, hogy 

ettől a visszafizetési igénytől el tudna-e tekinteni a város. 

A BSE terhei évről évre nőnek. Az egyesület birtokában lévő két kisbusz bár nagy öröm és komoly 

logisztikai segítség, másik oldalról egy újabb markáns kiadási tételként jelenik meg. 

A Karate Szakosztály Európa Bajnokságra készül 2022 novemberében. Már a felkészülési 

versenysorozat, melynek több állomása külföldi helyszíneken történik, jelentős terhet ró a szülőkre. 

Ezt tetézi egy többnapos külföldi út Skopjéba, és maga a megmérettetés. Szeretnénk a gyerekeket 

szakmailag segíteni, a családok válláról pedig bizonyos kiadási tételeket levenni. 

Az Úszó Szakosztályban szeretnénk edzői képzettséget erősíteni ezzel a jövőbe fektetni, ami szintén 

többszázezer forintos kiadási tétel. 



A Labdarúgó Szakosztály évek óta tolja maga előtt azokat kiadási tételeket, melyek 2022 év elején már 

olyan mértéket öltöttek, hogy a BSE saját meglévő tagdíjakból származó tartalékaiból utalt át 1,5 millió 

forintos gyors segítséget, hogy a felnőtt csapat végig tudja vinni a tavaszi idényt. Természetesen maga 

a BSE sem tudja nélkülözni ezt az összeget, ezért az utolsó negyedévi önkormányzati támogatás már 

nem kerül átvezetésre a Labdarúgó Szakosztály számlájára, ami viszont a szakosztály gazdálkodását és 

ezzel az őszi idény befejezését veszélyeztetjük. 

Tisztelt Képviselő-testület! 

Tisztelettel kérjük Önöket, hogy a Bátaszék SE utolsó negyedévi 2 625 000 Ft-os önkormányzati 

működési támogatásából az 1 323 404 Ft-os TAO visszafizetési kötelezettségét törölni szíveskedjenek, 

annak érdekében, hogy egyesületünk stabil gazdasági állapotban adósságmentesen tudja zárni a 2022-

es évet. 

 

Megértésüket és támogatásukat ezúton is köszönjük! 

 

 

Nagy Ákos, BSE elnök 

 

 

 

Bátaszék, 2022. szeptember 13. 
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